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Skolebestyrelsesmøde 
Mødet afholdes på afd. Broholm 

Mødeleder: Ove 

Referent: Tine 

Dato: 30.10.19 

Varighed: 19.00-21.15 

 

Tilstedeværende:  
Søren, Hans Christian, Sara, Brian, Anja 
H, Anja, Helle, Signe, Tine, Ove, Pia, 
Mads (Elev) 
 
Fraværende:  
Tine, Brian og Sara kom sent pga andet 
møde., Susse, Poul-Arne, Anne S, Sanne 
 

 
 

Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarli
g:  

Deadline:  

Den gode historie  
(7 min) 

De gode historier inspirerer og udvikler 
 
Den gode historie 

- Dialogmøde, Signe 

- Erhvervsrygsæk og spec konference, 

Søren 

- God vikar i 4.B, Anja V 

- Godt stævne i hockey i 4AB, Hans 

Chr. 

 

Alle  

Godkendelse af 
referat fra 
september 
& 
Godkendelse af 
dagsorden 
(5 min) 
 

Referat fra mødet i september blev 
udsendt umiddelbart efter mødet. 
 
Referat godkendt 
Dagsorden husk at sende til 
elevrådsrepræsentanter 
Dagsorden godkendt 
 

Alle  

Opfølgning på E-
klasser 

(Orientering) 

(15 min) 

Med jævne mellemrum får vi en 
opdatering på E-klasserne.  
 
Punkt om E-klasser udsættes 
 

TTS, ANB, 
Ove 

Udsættes til 
december.  

 

Implementerings- 

plan for 
værdiregelsæt 

(10 min) 

 

 

På seneste møde i september blev det 
aftalt, at der på dette møde skulle 
fremlægges en plan for implementering. 
Der vil blive præsenteret en sådan på 
mødet af SH 
 
 

Værdiregelsættet justeres ifht synlighed, 
indkøb af roll up 3 stk. 

SH Helle tager på 
personalemøde 
d.7.11 
Værdiregelsætt
et sendes i 
2.behandling 
d.26.11 
 



Side 2 af 6 

Ophæng rundt på afdelingerne med 
enkelte af dem 
Skolebestyrelsen fører tilsyn, Ove samler 
justeringer ind 
 

Ove skal have 
opsamlingen 
senest d. 8.11. 
 
Ove sender 
tilsynsnoter til 
Signe og Anja 
d. 15.11.   

Opfølgning på 
must-win battles 

(Beslutningspunkt) 

(15 min) 

Den tidligere skolebestyrelse havde 
fokus på strategiarbejde. Derfor blev der 
bla udarbejdet must-win battles for 
Brobyskolerne. Nu genbesøger vi de 
tidligere must-win battles med henblik 
en dialog omkring, hvordan det så er 
gået og hvad der skal ske fremadrettet? 
Skal vi have opdateret must win battles 
til 2019-22? (Bilag vedhæftet) 
 
Efter en begrebsafklaring bliver det 
tydeligt, at det er vision/mission, der 
skal arbejdes med. Must Win battles er 
tydeliggørelse af ledelsens 
strategiarbejde.  
  
Der bliver givet positive tilkendegivelser 
ift. At der skal udarbejdes klare mål ud 
fra samme overskrifter/punkter som 
tidligere.  
 
Medarbejderne giver udtryk for, at der 
skal arbejdes med 
medarbejderperspektivet på pæd. Møde.  
Og ikke på storteammøder.  
 

SH  Ove, Anja, HC 
og SH kommer 
med et oplæg 
på mødet i 
december. 
 
SH kommer 
med oplæg til 
udvalgets 
møde.   

Orientering fra 
elevrådet 

(10 min) 

Nyt fra gruppen, som arbejder med 
indretning af aktivitets/stillerum i 
mellemtrinnet 
Biblioteket vil sikkert kunne skabe den 
ramme, som elevrådet efterspørger. Vi 
lader tiden gå lidt og så evaluerer vi på, 
hvordan det går med biblioteket som 
stillerum/aktivitetsrum. 
 
Elevrådet er blevet præsenteret for 
værdiregelsættet for Brobyskolerne 
 
Præsentation af særlig indsats:  Forbedret 
sprogbrug på skolen  
 
HC snakker med 8. kl. lærerteam om 
igangsætning af skoleboden 

 

Elevrådet  
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Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansva
rlig:  

Deadline:  

Tema: 

Kontaktforældre – 
hvad vil vi med 
dem? 
(60 min) 

- Vi har kontaktforældre ude i 
klasserne, men hvad bruger vi 
dem til? 

- Hvorfor ønsker vi kontaktforældre? 
- Hvordan ønsker vi at bruge dem i 

fremtiden? 
- Opstille mål? Hvornår opfølgning?  

(Bilag vedhæftet) 
 
Lige nu bruger vi ikke 
kontaktforældre til noget, men der 
er ønske om at bruge dem aktivt 
fremadrettet.  
 

- Trygprøve budskaber og principper 
ved et årligt møde, hvor 
kontaktforældrene inviteres.  

- Deltage i dialogmøde 
- EVt. formidle budskaber ud via 

Aula.  
- I indkaldelse til forældremøde skal 

det af dagordenen fremgå tydeligt, 
at der skal vælges 
kontaktforældre, og hvad 
kontaktforældrenes funktion er.  

- I november er fokuspunktet 
skolehjem-samarbejde, så det er 
nærliggende at kontaktforældre er 
med.  

- Der er mange punkter i november, 
så der er ikke meget plads på 
mødet.  

-  

Anja, 
SH 

- Januar-
mødet 
tilegnes 
møde 
med 
kontaktf
orældre.  

- På 
novembe
r mødet 
nedsætte
s der en 
arbejdsg
ruppe, 
der 
forbered
er mødet 
i januar.  

 

Orientering 
bibliotek 

(10 min) 

Vi er langt i processen. Biblioteket 
åbner d.1.11. D.7.11 kl.16.00 er 
der officiel indvielse af biblioteket. 
I er naturligvis inviteret til at 
deltage. 
 
Det er forskellige kulturer, der skal 
mødes, og det kræver noget 
arbejde og nogle kompromisser.  

SH  

Orientering: 

Søren: 

 

 

 

 

Anja: 

Medarbejdere: 

 

 

SH: Budget 2020,  
Forældrebetaling til SFO og SFO2 stiger.  
 
SH har sendt et resultat af en 
radonmåling ud. Fra kommunal side er 
der er et arbejde, der skal gøres på afd. 
PT.  
 
 
Der har været dialogmøde med ”opvækst 
og læring”, hvor især de nye 
fraværsregler blev drøftet.  62% af 

Alle  
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Forældrevalgte: 

 

 

Ledelsesteam: 

(10 min) 

elevernes fravær skyldes psykiske 
udfordringer. Den nye lov tillader ikke en 
vurdering. Det er en ”skal”-opgave at 
underrette om fravær.  
Der er kommunalbestyrelsesmøde og 
borgermøde d. 12.11. i X-huset, der skal 
handle om at tiltrække borgere.  Der 
mangler bla. Egnede boliger.  
 
Der arbejdes på en fælles hjemmeside 
imellem nr. Broby, Vester Hæsinge og 
Brobyværk.  (Det er DGI der udbyder det)  
 
 
Der mangler et forældrebrev fra 
skolebestyrelsen.  
 
Dialogmødet d.11.11. på 
dagtilbudsområdet. Det er vigtigt, at så 
mange som muligt deltager.  
 
Der har været besøg af 
fødevarekontrollen i Broholm. Alt var i 
orden.  
 
Der har også været kontrol af 
legepladsen. Der var nogle 
anmærkninger, men ikke af alvorlig 
karakter.  Anmærkningerne er allerede 
udbedret.  

Evt. & kommende 
punkter 

(5 min) 

- Tema november: Elevers ferier i 
skoleperioder.  

  

     

 -    
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